
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 22. juni 2022 
 
 

1. Gennemgang og opfølgning af referat – Godkendt  
2. Info og opdatering omkring ansatte – Internt  
3. Tilbud på bogføring fra Birgit. Jesper Lawcock har udarbejdet en kontrakt.  

Vi skal have fundet nogle til at søge fonde – det kommer til at ligge under 
sponsorudvalget (der skal blandt andet søges til nye elevheste). 
Registrering og opfølgning af lokaletilskud. Dette er en stor post for klubben og vi følger 
op for at sikre timeantallet. Vi ønsker at kalenderen på hjemmesiden bliver brugt til alle 
rideklubbens aktiviteter, udlejninger mm.  

4. Gennemgang af økonomi – Antallet af opstaldere er på vej i den rigtige retning. Der 
arbejdes på hvordan vi sikrer indtægterne i fremtiden.  

5. Kontaktliste; Martin sørger for at lægge fastlåst kontaktliste på FB siderne, så 
opstaldere, elever mm. ved hvem man skal kontakte og går direkte til den rette.  

6. EVT:  
Foreløbigt 3 stævner lagt i kalenderen for efterår/vinter.  
Rideklubben har fået helt nye og gratis telte fra Jelling Musikfestival.  
Vi laver en kombineret Høstfest/aktivitetsdag -Dato d. 3. September.  

 

Næste møde d. 8. august kl. 18 

 


